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Datum:  12 mei 2020

Indiener: Pro Krimpenerwaard

Onderwerp:  Horecagelegenheid en Aandachtspunten m.b.t. het 
Corona virus

Onderwerp: horecagelegenheid

Pro Krimpenerwaard pleit ervoor om per horecagelegenheid duidelijk te maken wat wel en wat niet 
kan. Naar onze informatie willen de ondernemingen ‘flexibel’ omgaan met de regels. Zoals cafetaria 
Maximo dat deed door twee tafels plus banken buiten te zetten in de Lopikerstraat te Schoonhoven. 
Wij horen ook dat andere horeca aangelegenheden vergelijkbare plannen hebben. De ruimte rondom 
Cafetaria Brasserie de Veerpoort is een half festival terrein geworden (blijkbaar met goedkeuring van 
de burgemeester) en dat gaat straks met opening Rivero in Schoonhoven niet minder worden. In 
andere kernen (Lekkerkerk, Bergambacht, Haastrecht) zal de behoefte van ondernemers om omzet te 
draaien en tegelijkertijd de behoefte van inwoners om elkaar op te zoeken niet minder zijn. Hoe gaat 
de gemeente transparant daarmee om, verschaft duidelijkheid wat wel en wat niet kan en vervolgens 
nu echt handhaven?

Wat is het standpunt van het college en is het college bereid om in overleg met de moeilijke positie 
van de horeca (1 ½ meter samenleving) tot een passende oplossing te komen?

Onderwerp: Aandachtspunten m.b.t. op het Corona virus

- Onderzoeken of er behoefte is bij de risicogroep om plekken in de gemeente aan te wijzen 
c.q. tijden waar gedurende de risicovolle overgangsfase gelegenheid is om veilig te wandelen 
etc. 

- Wanneer gaan de binnen-/buitenzwembaden open voor het publiek? Misschien eerst voor de 
jeugd?

- Qua sport zijn wij benieuwd hoe clubs worden ondersteund door gemeente om het nu ook 
mogelijk te maken om kinderen voor wie het niet mogelijk is zich aan te sluiten bij een soort 
vereniging juist nu wel mee te laten doen? “Ook kinderen die geen lid zijn moeten mee 
kunnen doen”.


